
Filmen  en foto’s maken op de manege 

Het is je wellicht niet ontgaan dat er al eerder flyers hingen dat het niet is toegestaan is om 

(ongevraagd) foto’s en video’s te maken.  

Dit heeft meerdere redenen. De AVG speelt hierin een grote rol. Je mag tegenwoordig niet zomaar 

foto’s en video’s van mensen maken en dit op de sociale media gebruiken, ook al was dit voor jezelf 

bedoelt.  

Tevens merken we helaas dat het cyberpesten een grotere rol in de maatschappij gaat spelen dan 

eerder. Denk hierbij aan filmpjes waarin iemand toevallig voorbij komt op de achtergrond, met een 

paard of pony, waarbij deze gebruikt worden om ‘stickers’ te maken en via snapchat en andere 

kanalen gedeeld worden onder de jeugd. Of filmpjes van iemand anders die ongevraagd op de sociale 

media worden gezet waarin iemand valt, of iets nog niet lukt met rijden.  

Ook worden de sociale media kanalen soms ingezet om een paard of pony in een kwaad daglicht te 

zetten. Denk hierbij aan iemand die een bepaalde pony minder leuk vindt of iemand die van een pony 

afvalt. Helaas hoort van je paard vallen er ook bij en kan dit meerdere oorzaken of aanleidingen 

hebben. Dit soort filmpjes dragen nergens aan bij en zorgen soms voor onrust bij andere ruiters 

doordat men bang gemaakt wordt met dit soort video’s, waardoor een pony of paard onterecht een 

verkeerde naam krijgt.  Iedere ruiter heeft zo z’n eigen voorkeur voor een bepaald type paard die bij 

je past, de een vind je dus automatisch leuker dan de ander. Welke voor de een z’n favoriet is, is dat 

voor een ander niet, dat betekent niet dan een paard of pony per definitie wel/niet leuk is.  

Wij beseffen dat sociale media een grotere rol speelt onder de jeugd van tegenwoordig, echter willen 

wij geen platform creëren  voor kinderen om het cyberpesten uit te kunnen bouwen.  

Ieder kind (en volwassenen) moet zich veilig en thuis kunnen voelen op de manege en de paarden 

allen een eerlijke kans krijgen om hun werk te doen.  Daarom zijn wij genoodzaakt om de regels 

omtrent filmen en foto’s te maken aan te scherpen.  

 

We begrijpen dat het leuk is om beeldmateriaal te hebben van je sport. Mocht je toch even een foto 

willen maken, vraag dit dan even aan je instructrice. Dan kunnen we vaak in overleg een foto 

momentje inlassen, net als met privéles of een proefje graag eerst even overleggen.  

 

We hopen op jullie begrip en medewerking in deze, om voor iedereen een leuke en veilige omgeving 

te creëren!  

 

 


